
 

Αθήνα, 15 Μαΐου 2025 

Ερώτηση 

 

Προς: 

• Την Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

• Τον Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας 

• Τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Επείγουσες ανάγκες στις δομές ειδικής αγωγής  του Δήμου Ευόσμου – 

Κορδελιού» 

 

Κατά την πρόσφατη επίσκεψή μου σε δομές ειδικής αγωγής  του Δήμου Ευόσμου – 

Κορδελιού, διαπίστωσα σημαντικά προβλήματα που δυσχεραίνουν σοβαρά τη 

λειτουργία και την αποτελεσματικότητα των υπηρεσιών που προσφέρουν στους πιο 

ευάλωτους συμπολίτες μας. 

Συγκεκριμένα: 

• Όλα τα ειδικά σχολεία του Δήμου στεγάζονται σε κτίρια που δεν σχεδιάστηκαν 

για τις ανάγκες της ειδικής αγωγής, χωρίς τις απαραίτητες προδιαγραφές (π.χ. 

αίθουσες αισθητηριακής ολοκλήρωσης, αίθουσες ησυχίας, νοσηλευτήριο 

κ.λπ.). 

• Γραφεία καθηγητών και αίθουσες-τραπεζαρίες χρησιμοποιούνται ως χώροι 

διδασκαλίας.  

• Δεν υπάρχουν αίθουσες νοσηλείας με τις προδιαγραφές που απαιτούνται για να 

εξυπηρετήσουν τις ανάγκες των ΑΜΕΑ. 

• Το 3ο Ειδικό Δημοτικό Σχολείο Ευόσμου αντιμετωπίζει σοβαρό πρόβλημα 

φύλαξης, με καθημερινούς βανδαλισμούς από εξωσχολικά άτομα, γεγονός που 

δημιουργεί κινδύνους για την ασφάλεια μαθητών και προσωπικού. 

• Υπάρχουν σοβαρές ελλείψεις σε εκπαιδευτικό και βοηθητικό προσωπικό, όπως 

και σε υλικοτεχνική υποδομή, ενώ τα περισσότερα σχολεία λειτουργούν σε 

καθεστώς υπερπληρότητας. 
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Επειδή, η Πολιτεία οφείλει να ανταποκριθεί άμεσα στις ανάγκες αυτών των κρίσιμων 

υπηρεσιών που στηρίζουν καθημερινά τις πιο ευάλωτες ομάδες του πληθυσμού. 

Επειδή, πρόκειται για ήδη υπεράριθμα τμήματα μαθητών και καθημερινά οι ανάγκες 

αυξάνονται με αιτήσεις νέων εγγράφων. 

Επειδή, η ειδική αγωγή πρέπει να αντιμετωπιστεί με την ειδική βαρύτητα και με 

γνώμονα τη συμπερίληψη και το βέλτιστο συμφέρων των παιδιών.  

Επειδή, το δημόσιο σύστημα εκπαίδευσης ΑΜΕΑ οφείλει να παρέχει σχολεία με 

κατάλληλους χώρους, εξοπλισμό και το απαραίτητο προσωπικό.  

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Προτίθεται η κυβέρνηση να προχωρήσει στην ανέγερση ή παραχώρηση νέων, 

σύγχρονων και ασφαλών κτιριακών εγκαταστάσεων για τη στέγαση των 

ειδικών σχολείων στον Δήμο Ευόσμου – Κορδελιού; 

2. Ποιες άμεσες ενέργειες θα αναληφθούν για την ενίσχυση της φύλαξης στα 

ειδικά σχολεία και την προστασία των μαθητών και του προσωπικού; 

3. Σχεδιάζεται η πρόσληψη μόνιμου εκπαιδευτικού, ειδικού και βοηθητικού 

προσωπικού για την κάλυψη των αυξημένων αναγκών των ειδικών σχολείων 

της περιοχής; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Παππάς Πέτρος 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ 

 

 

 

 

 




